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وزیر آموزش و پرورش :

تنبیه خط قرمز آموزش و پرورش است

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی عنوان کرد:

فساد از بدنه دولت است نه تولیدکنندگان

رئیس فراکسیون زنان مجلس : آسیب های اجتماعی زنانه شده اند

مسئولان به مردم صادقانه شرایط اقتصادی را توضیح بدهند

وزیر آموزش و پرورش گفت: تنبیه خط قرمز 
این وزارتخانه است و هیچ معلمی حق تنبیه دانش 

آموزان را به صورت بدنی و لفظی ندارد.
ویژه  از طرح  بازدید  در  بطحایی  محمد  سید 
معلمانی  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  البرز  مدرسه 
از  تنبیه دانش آموزان می کنند پس  به  اقدام  که 
با  قوانین  ذیربط طبق  گزارش مسئولان  و  بررسی 

آنان برخورد می شود.
مسئول  پرورش  و  آموزش  داد:  ادامه  وی 
تعلیم و تربیت است که در آن تنبیه دانش آموزان 

جایگاهی ندارد.
برنامه  اجرای  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
این  زیربنایی  های  برنامه  از  یکی  مدرسه  ویژه 
وزارتخانه است که از مهرماه سال تحصیلی جاری 

دراستان ها اجرایی شده است .
دانش  برنامه  این  قالب  در  افزود:  بطحائی 
آموزان مدارس منتخب هفته ای ۲ ساعت در پایه 
های  پایه  و  ابتدایی  ششم  و  پنجم  چهارم،  های 

هفتم، هشتم و نهم در دوره متوسطه اول، آموزش 
های مهارتی فرا می گیرند.

وزیر آموزش و پرورش گفت: این گام کوچکی 
کنار  در  آموزان  دانش  آموزش  برای  که  است 

دراین  شده،  گنجانده  مدارس  برنامه  در  تحصیل 
برنامه دانش آموزان به صورت خلاقانه مهارت های 

خود را در کلاس درس انجام می دهند.
تمام  در  مدرسه  ویژه  برنامه  داد:  ادامه  وی 
استان ها درحال اجرا است که برخی از استان ها 
همراه  خاصی  توانمندی  با  آن  اجرای  البرز  مانند 

بوده است .
با  آموزشی  نظرفضای  از  البرز  گفت:  بطحائی 
مشکل خاص روبرو بوده و میانگین فضای آموزشی 

آن نسبت به سرانه کشوری پایین است.
در  آموزشی  فضای  افزایش  کرد:  تاکید  وی 
البرز نیاز به مشارکت خیرین دارد تا دانش آموزان 

این استان در فضای مناسب تحصیل کنند.
سطح  افزایش  منظور  به  آورشد:  یاد  وی 
امروز  آموزشی  فضای  دربخش  البرز  مشارکت 
نشستی با استاندارالبرز و نمایندگان مجلس شورای 
تا  شد  برگزار  کرج  پیشکسوتان  مرکز  در  اسلامی 

بتوان این مشکل را کاهش داد.

سعید نمکی گفت: همه صنعتگران داخلی ما بسیج شده اند تا 
در سال آینده حداقل 50 درصد از تولیدات وارداتی را تولید کنند.

داروسازی در  »توانمندی صنعت  مراسم  نمکی در حاشیه  سعید 
چهلمین سالگرد انقلاب اسلامی ایران« گفت: خبر خوبی که برای سال 
جدید داریم این است که همه صنعتگران داخلی ما بسیج شده اند تا در 
سال آینده حداقل 50 درصد از تولیدات وارداتی را تولید کنند. وی تاکید 
کرد: من به تولیدکنندگان دارو این قول را می دهم، دارویی که تولید می 
کنند، از کشورهای دیگر وارد نمی شود و اگر دارویی را تولید کنند که 

امروز وارد می شود، بهترین قیمت را خواهند گرفت.
جابه جایی 97 درصد داروی تولید داخل و 3 درصد 

داروی وارداتی
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در این مراسم با اشاره 
داخلی  کننده  تولید  از  باید  گفت:  کشور  دارویی  تولیدکنندگان  به 
حمایت کنیم و چرا از خود نمی پرسیم، اگر یک روز جای 97 درصد 
داروی تولیدی با 3 درصد داروی وارداتی عوض شود، هزینه ها از کجا 
تامین خواهد شد. وی افزود: یکی از اصلی ترین مواردی که از دکتر 
پیرصالحی خواستم این بود که به هیج وجه اجازه ندهید، دارویی که 
که  داروهایی  بودند  درحالیکه  کنید!  وارد  می شود،  تولید  داخل  در 
شصت سال است در داخل تولید می شود اما از هند هم وارد می شود!

مشکلی برای تامین مواد اولیه دارو در سال آینده 
نخواهیم داشت

وزیر بهداشت تاکید کرد که مشکلی برای مواد اولیه دارو در سال 
آینده نخواهیم داشت. »سعید نمکی«، در خصوص«لزوم استفاده از 
از همکاران  در حال حاضر خیلی  پزشکان« گفت:  توسط  کارتخوان 
از  استفاه  به  پزشکان  اجبار  منتها  کنند  می  استفاده  کارتخوان  از 

کارتخوان چقدر منطقی است بحثی است که باید به آن بپردازیم.
از کارتخوان ها  ادامه داد: توصیه می کنیم همکاران پزشک  او 

استفاده کنند تا مشکلی برای مردم پیش نیاید.
گویند  می  اینکه  گفت:  دارو  کمبود  در خصوص  بهداشت  وزیر 
برای تامین مواد اولیه دارو مشکل داریم، مطلقاً صحت ندارد و در سال 

آینده هم مشکلی نخواهیم داشت.
فساد از بدنه دولت است نه تولیدکنندگان

سال  چهل  همایش  در  درمان  و  بهداشت  وزیر  نمکی  سعید 
و  بیمه ای  ناکارآمد  نظام  گفت:  کشور  دارویی  صنعت  توانمندی 

رشوه گیری ها باعث فلج شدن تولید در کشور شده است.
به جای بازخواست صنعتگر، من را بازخواست کنید!

های  دولت  مشکلات  بزرگترین  گفت:  ادامه  در  نمکی  سعید 
نفتی، خود دولت ها هستند، چرا در یک دولت باید، تولید کننده 

اگر  گفتم   کشور  قضایی  سران  به  من  ببیند؟!  آزار  وصنعتگر 
تولید  نه  بگیرید،  را  من  دارد  وجود  داروسازی  صنعت  در  مشکلی 
جلو  را  تولیدش  تا  زند  می  زانو  ما  مقابل  که  صنعتگری  و  کننده 
به  او  به  به دلیل 30 درصدی که من  ایجاد کند و  بیاندازد، شغل 

شکل اوراق می دهم به زحمت بیافتد.
وزیر بهداشت در پایان تصریح کرد: تحقیر داروی ایرانی، توسط 
داروساز به دلیل چرخه فاسدی است که به دلیل سود بیشتر به وجود 

آمده است.

را  اجتماعی  های  آسیب  بخواهیم  اگر   : قبادگفت  اولاد  فریده 
واکاوی کنیم، نمی توان آن را محدود به یک نهاد کرد، چرا که در 
بحث آسیب های اجتماعی باید مراکز فرابخشی عمل کرد و وزارت 
امر  این  در  که  سازمانی  هر  و  شهرداری  بهزیستی،  سازمان  کشور، 
می تواند کاری بکند در حیطه های تخصصی خود پیگیر آسیب های 

اجتماعی و رفتار های پر خطر باشد.
آسیب های اجتماعی، به سمت زنان شدن حرکت می کند؛ درصد 
زنانی که با این آسیب ها روبرو می شوند به صورت تصاعدی در حال 
آمار  زنان سرپرست خانوار هستیم که طبق  افزایش است؛ ما شاهد 
زن  هزار  دویست  و  میلیون  سه  ؛حدود  امسال  اوایل  در  شده  اعلام 
سرپرست خانوار داریم؛ با توجه به شرایط فعلی کشور، این افراد هر 
کدام یک کودک، نوجوان و یا جوان نیز در خانه دارند که ممکن است، 
آسیب های جبران ناپذیری را تجربه کنند. حال در همین رابطه با 

یکی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی به گفت وگو نشسته ایم.
300 میلیار تومان بابت بیمه زنان سرپرست خانوار 

مصوب شد
فریده اولاد قباد -رئیس فراکسیون زنان مجلس شورای اسلامی 
- در گفت وگو با خبرگزاری برنا؛ درباره اینکه  زنان سرپرست خانوار 
با  که  موضوع  این  امکان  و  اند   داشته  چشمگیری  آماری  افزایش 
نوسانات اقتصادی آسیب هایی که  به آن ها وارد می شود بیشتر از 
قبل باشد وجود دارد  چنین از برنامه های مسئولان و آنچه می شود 
در مسیر کاهش مشکلات برای این قشر انجام داد گفت : با پیشنهاد 
زنان مجلس شورای اسلامی، چند پیشنهاد برای کاهش آسیب هایی 
که می تواند زندگی این  زنان را تحت تاثیر قرار دهد  در دستور کار 
قرار داده ایم  که  به کمیسیون تلفیق  ارجاع داده  شده است . یکی از 
این پیشنهادات، بحث بیمه زنان سرپرست خانوار و زنان بدسرپرست 
بود. روز چهارشنبه  مبلغ 300 میلیارد تومان اعتبار برای بیمه زنان 

سرپرست خانوار و بد سرپرست تعیین شد.
را واکاوی کنیم،  اگر بخواهیم آسیب های اجتماعی  افزود:  وی 
نمی توان آن را محدود به یک نهاد کرد، چرا که در بحث آسیب های 
سازمان  کشور،  وزارت  و   کرد  عمل  فرابخشی  مراکز  باید  اجتماعی 
بهزیستی، شهرداری و هر سازمانی که در این امر می تواند کاری بکند 
در حیطه های تخصصی خود پیگیر آسیب های اجتماعی و رفتار های 

پر خطر باشد.
آسیب های اجتماعی زنانه شده اند

اولاد قباد تصریح کرد: حال با وجود اینکه آسیب های اجتماعی 
اکنون  هم  طرحی  خانواده  بر  آن  اثرات  کاهش  برای  شده اند  زنانه  
در مدارس در حال اجرا است به نام  طرح نماد که » نظام مراقبت 
اجتماعی از دانش آموزان و پیشگیری از رفتار های پر خطر« را مدنظر 
دارد .ما اگر می خواهیم آسیب های اجتماعی و رفتار های پر خطر را 

محدود کنیم اولین کار ما باید از نهاد خانواده و مدارس آغاز بشود. 
بنابر این باید کار خود را با آموزش شروع کنیم و این آموزش می تواند 

از طریق مدارس و یا رسانه ها رخ دهد.
کمبود 28000 هزار نیروی مشاور در مدارس

طرح  درباره   اسلامی  شورای  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
»نماد« گفت: متاسفانه ما با دو مشکل اساسی روبرو هستیم؛ یکی از 
آنها، کمبود نیروی متخصص و مجرب است؛ در مدارس 1۲000 هزار 
نیروی مشاور داریم در حالی که نیاز مدارس ما به 40000 هزار نیروی 
مواجه  مشاور  نیروی  هزار  کمبود ۲8000  با  این  بنابر  است؛  مشاور 
هستیم که اگر این نیرو ها وجود داشته باشند، راه  های پیشگیری از 

آسیب های اجتماعی و آموزش آنها بیشتر می شود.
کار  که  هایی  برنامه  با  می توانند  ها  رسانه  کرد:  اضافه  قباد  اولاد 
کارشناسی بر روی آنها انجام شده و با استفاده از متخصصین مجرب در 
امر روانشناسی و جامعه شناسی آگاهی رسانی کنند؛ در بخش دیگر ما 
نیز باید »نه« مقدس را به دانش آموزان خود آموزش دهیم؛ تا اگر با رفتار 
های پر خطر مواجه شدند چگونه عزت نفس خود را حفظ کنند و از همه 
مهم تر شناخت بر روی آسیب های اجتماعی و رفتار های پر خطر داشته 
باشند، رسانه ملی نیز باید در این حوزه ورود پیدا بکند، در دهه 80 زمانی 
که ما برروی رفتار های پرخطر کار می کردیم در رسانه ها این مسئله تابو 

بود و صحبتی برروی آنها نمی شد.
تاثیر شرایط معیشتی به سوق دادن افرد به سمت 

رفتارهای پرخطر
وی درباره علل رشد آسیب های اجتماعی گفت  : همه این مسائل 
مربوط به نهاد خانواده است، که یک فرد در چه بافت خانوادگی بزرگ 
شده است؛ یا این فرد در کدام شرایط مادی و معیشتی رشد کرده 
است؛ چرا که شرایط مادی و معیشتی تاثیر بسزایی در رابطه با اینکه، 
یک فرد به سمت رفتارهای پر خطر سوق پیدا کند، دارد. بنابراین باید 

همه دستگاه ها با همکاری یکدیگر راهکار هایی را ارائه دهند.
ما  اجتماعی،  های  آسیب  کاهش  با  رابطه  در  اینکه  بیان  با  او 
برنامه ششم  پایان  تا  که  کرده ایم  ماده 80 مصوب  ای طبق  مصوبه 
توسعه، نهاد های مسئول تا ۲0 درصد کاهش آسیب های اجتماعی 
را داشته باشند، ادامه داد: یکی از رسالت های نمایندگان هم اکنون 

نظارت بر حسن اجرای این برنامه است
اعتیاد یکی از آسیب های اجتماعی که افزایش چشم 

گیر داشته است
وی در ادامه با بیان اینکه  اگر آسیب های اجتماعی را بخواهیم 
تعریف کنیم؛ یکی از آنها اعتیاد است که امروز افزایش چشم گیری 
در بین اقشار مختلف جامعه  داشته است گفت :  هم اکنون معتادین 
متجاهر را از سطح شهر جمع آوری می کنند؛ ولی این مسئله پاسخ 
کنیم؛   ساماندهی  را  معتادان   باید  ما  نیست؛  مشکل  برای  درستی 

های  کمپ  از  اگر  که  باشیم  داشته  را  هایی  آموزش  معتادین  برای 
ترک اعتیاد به داخل جامعه برگشتند، برای خود بتوانند یک حرفه ای 

داشته باشند تا دوباره به سمت مواد مخدر نروند.
آیا آمار طلاق رو به افزایش است؟

فریده اولاد قباد با اشاره به اینکه عده ای می گویند آمار طلاق رو 
به افزایش است اظهار کرد: گزارشی به  شورای اجتماعی وزارت کشور 
ارائه شده است مبنی بر اینکه آمار طلاق کاهش داشته است؛ متاسفانه 
ما در کشور خود آمار های متنوعی مواجه هستیم  که بعضا درست هم 
نیستند ،باید به متولی این امر که مرکز آمار ایران است رجوع کنیم.

شرایط  مثل  مسائلی  دارد؛  زیادی  های  فاکتور  طلاق  افزود:  او 
فرهنگی حاکم بر جامعه، وضعیت اقتصادی و معیشتی و یا استیصال 
زوجین از یکدیگر نیز بر رسیدن زن و شوهر به طلاق  تاثیر دارد؛ ما 
شرایطی فرهنگی، اقتصادی و معیشتی را در بحث طلاق مد نظر می 
گیریم اما نکته ای که در طلاق ها بسیار پر رنگ است  انتظارات این 
افراد از یکدیگر است که کمتر مورد توجه است  چرا که باید دید این 
افراد تا چه میزان سطح انتظارات خود را با زوج خود مطابق می کنند.

تکلیف لایحه منع خشونت علیه زنان چه خواهد شد؟
 اولادقباد درخصوص اینکه تکلیف لایحه منع خشونت علیه زنان 
قوه  با  ای  مکاتبه  مجلس  قوانین  گفت:معاونت  است  رسیده  کجا  به 
قضاییه داشته است که اگر تکلیف بررسی این  لایحه در قوه قضائیه 
همچنان بلاتکلیف بماند  این لایحه با هماهنگی که با رئیس مجلس 
شورای اسلامی صورت گرفته است از سوی فراکسیون زنان به شکل 

طرح به مجلس ارائه شده و به مرحله تصویب می رسد.
اولاد قباد با اشاره به اظهارات عده ای مبنی بر اینکه  لایحه منع 
خشونت علیه زنان باعث می شود، دولت در نهاد خانواده ورود پیدا کند 
اظهار کرد:  مد نظر ما این است که  این لایحه بعد از تصویب   یک 
عامل بازدارنده باشد تا ما دیگر شاهد خشونت های خانگی و اجتماعی 

علیه زنان نباشیم.
خانم ها سطح انتظارات خود را پایین بیاورند

نماینده مردم تهران بیان کرد: امروز ما در یک جنگ اقتصادی قرار 
گرفته ایم؛ تحریم های یکجانبه و ظالمانه آمریکا بر کشور ما تحمیل شده 
است؛ وضعیت فعلی کشور ما مانند زمان جنگ است  مسئولین باید به 
مردم صادقانه شرایط اقتصادی را توضیح بدهند؛ چرا که این مسئله یک 
ضرورت ملی است و برای برون رفت از این چالش ها نیاز به همدلی داریم؛ 
در خانواده نیز این مسائل صادق است و خانم ها باید سطح انتظارات خود 

را پایین بیاورند تا مشکلات به طلاق ختم نشود.
وی در پایان گفت: در حال حاضر خانواده ها نباید صرفا امروزخود 
را ببینند بلکه باید افق های دوردست و چشم انداز ها را ببینند که 
توجه  آن  به  باید  که  است  ها  فرزند همین خانواده  آینده  به  متعلق 
کنند، و این مسئله در کاهش آسیب های اجتماعی بسیار مهم است.

معاون خدمات شهری و محیط زیست منطقه21 
خبر داد؛

» توزیع و کاشت نهال به صورت 
رایگان« در باغچه منازل شهروندان 

ورودی غربی پایتخت
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
منطقه۲1 از آغاز طرح »توزیع و کاشت نهال های 
غربی  پهنه  شهروندان  منازل  باغچه  در  رایگان« 
پایتخت در راستای توسعه فضاهای سبز شهری، 
زیباسازی نما و منظر شهری و از همه مهم تر مقابله 

با آلودگی هوای کلانشهر تهران خبر داد.
معاون  زابلی  سیاوش  امتیاز،  گزارش  به 
خدمات شهری و محیط زیست این منطقه با بیان 
اینکه منطقه۲1 با سرانه فضای سبز 48مترمربع 
برای ساکنین آن دارای دومین رتبه از این منظر 
در بین مناطق ۲۲گانه پایتخت است، گفت: بازه 
زمانی ثبت نام طرح »کاشت رایگان نهال« از دهم 
ادامه داشته و  اول اسفند  تا  دی ماه آغاز شده و 
شروع اجرای این طرح بر اساس اولویت ثبت نام 
اسفند  پانزدهم  تا  ماه  پانزدهم دی  از  شهروندان، 
)هفته منابع طبیعی و درختکاری( می باشد که 
تبلیغات محیطی وسیعی با استفاده از ظرفیت سازه 
های تبلیغاتی منطقه۲1 )بنرهای پرتابلی( در این 
خصوص صورت گرفته است. وی با تاکید بر این 
نهال  باغچه هر منزل حداکثر چهار  نکته که در 
عموما مثمر شامل آلو، سیب، گیلاس، به، گردو و 
فندق کاشته می شود، یادآور شد: کارشناسان مرکز 
تحقیقات، آموزش و مشاوره فضای سبز منطقه۲1 
به  مراجعه  با  مرکز  این  اجرایی  اکیپ  همراه  به 
نهال،  کاشت  به  نسبت  شهروندان  منازل  درب 
ارائه آموزش های لازم درخصوص نحوه نگهداری 
نهال  نگهداری  طریقه  بروشور  توزیع  همچنین  و 

درختان کاشته شده، اقدام می کنند.

منطقه9 شهری؛ منطقه ای فعال و نمونه 
در استفاده از انرژي هاي تجدیدپذیر

دکتر مفاخریان شهردار منطقه به نمایندگی 
از مجموعه شهری منطقه9 به عنوان منطقه ای 
و  انرژي  سازي  بهینه  حوزه  در  نمونه  و  فعال 
را  تقدیر  لوح  تجدیدپذیر  انرژي هاي  از  استفاده 

از مسئولین شهری دریافت کرد.  
به گزارش امتیاز؛ در مراسم اختتامیه دومین 
نشست کمیته محیط زیست کلان شهرها که با 
حضور نژاد بهرام عضو هیئت رئیسه و رئیس کمیته 
شهرسازی شورای شهر،علی پور مدیر کل محیط 
زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران،مفاخریان  
شهردار منطقه9 و جمعی از مدیران ارشد شهری 
کلان شهرها در سالن ایران زمین شهرداری تهران 
برگزار شد؛از اقدام محیط زیستی منطقه9 که با 
راه اندازی بزرگترین نیروگاه خورشیدی )30 کیلو 
واتی( ساختمان های ستادی  مناطق شهری، به 
عنوان منطقه ای فعال و نمونه در حوزه بهینه سازي 
انرژي و استفاده از انرژي هاي تجدیدپذیر در جهت 
پیشبرد اهداف اقدامات موثري انجام داده  تجلیل 

شد.

برای نخستین بار با هدف رسیدگی به درخواست 
های مردمی:

اجرای طرح معکوس و ملاقات غیر 
حضوری  در منطقه 13

برای نخستین بار و به ابتکار روابط عمومی 
غیر  ملاقات  و  معکوس  طرح  منطقه،  شهرداری 
به  رسیدگی  برای   13 منطقه  شهردار  حضوری 
درخواست های شهروندان و نیاز سنجی صورت 

گرفته در این منطقه کلید خورد.
به گزارش امتیاز، مرتضی رحمان زاده با بیان 
اینکه این طرح با هدف ایجاد تعامل با شهروندان 
وقت  در  در جهت رسیدگی سریع، صرفه جویی 
کاهش  هوا،  آلودگی  کاهش  به  کمک  هزینه،  و 
نیاز  کاهش  و  مشکلات  نمودن  مرتفع  ترافیک، 
حضوری شهروندان انجام گرفته است، تصریح کرد: 
ما خادم مردم هستیم و مردم ولی نعمت ما هستند 
و سعی بر این است مشکلاتی که شهروندان مطرح 

می کنند در سریع ترین زمان مرتفع نماییم.
معکوس  “طرح  اجرای  حال  عین  در  وی 
رسیدگی به درخواست شهروندان” را یک راهکار 
مهم برای کاهش آلودگی هوای پایتخت دانست و 
افزود: اجرای این طرح در سطح مناطق ۲۲ گانه 
کاهش  در  بسزایی  نقش  تواند  می  تهران  شهر 
نتیجه کمک  ترافیک در سطح شهر و در  میزان 
به کاهش آلودگی هوا و حفاظت از محیط زیست 
داشته باشد.وی با تأکید بر اینکه مدیریت ارتباط با 
شهروند در ارتقاي مشارکت عمومي، پاسخ گویي 
عمومي و شفافیت است، خاطر نشان کرد: ارتباط 
مداوم مدیریت شهری و شهروندان از طریق طرح 
معکوس، به طور بالقوه بسیاري از موانع و چالش 
هاي ارتباطي را کاهش می دهد. شهردار منطقه 13 
در عین حال تصریح کرد: سیستم مدیریت ارتباط 
با شهروند با ارتقاي مشارکت شهروندان، به طور 
بالقوه سبب تقویت کارکردهاي پاسخ گویي و ایجاد 

شفافیت مي شود..

شارکت مردمی منطقه 10 در جشنواره 
»شمعدونی، نمای زیبا«

با جلب  زیبا«  نمای  جشنواره »شمعدونی، 
مدیریت  و  ها  شورایاری  همکاری  و  مشارکت 

محلات منطقه 10 در دست اجراست.
شهری  خدمات  معاون  امتیاز،  گزارش  به 
و محیط زیست منطقه 10 ضمن اعلام این خبر 
توجه  جلب  و  سازی  حساس  لزوم  به  اشاره  با 
محیط  زیبایی  مقوله  به  شهروندان  مشارکت  و 
بر  علاوه  جشنواره  این  اجرای  گفت:  پیرامونی 
زیباسازی و دگرگونی فضای منطقه موجب ایجاد 
روحیه نشاط و شادابی می شود. وی با بیان این 
حوزه معاونت اجتماعی منطقه با برپایی جلساتی 
با شورایاری و مدیران محلات مردم را به مشارکت 
در اجرای آن دعوت کرده است، افزود: این جشنواره 
به منظور پاکسازی، بهینه سازی، پیرایش شهری 
مدارس،  مسکونی،  بناهای  بصری  زوائد  حذف  و 
مساجد و اصناف در پایتخت اجرا می شود و طی 
آن مالکان می توانند با اجرای اقدامات ساده و کم 
هزینه علاوه بر بهره مندی از فضایی زیبا با ارسال 
عکس های قبل و بعد از بازپیرایی در این مسابقه 

عمومی شرکت کنند.

معاون محیط زیست منطقه چهار خبر داد:
توزیع 35 هزار اصله نهال در مدارس و 

بوستان های شمال شرق پایتخت
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
شهرداری منطقه 4  از جشن هفته درختکاری خبر 
داد و گفت: با مشارکت دانش آموزان و شهروندان 
بیش از 35 هزار اصله  نهال در هفته درختکاری در 

بوستان ها و مدارس توزیع خواهد شد.
به گزارش امتیاز؛ »رضا معلم« در این باره 
ارتقای سلامت و زیبایی شهر و  گفت: به منظور 
برگزاری  و  هوا  آلودگی  از  دور  به  شهری  داشتن 
جشن هفته درختکاری با نزدیک شدن به روزهای 
پایانی سال جشن امسال از تاریخ 9 اسفند با حضور 
شهروندان در مدارس و بوستان های منطقه برگزار 
بین  نهال  توزیع  افزود:  ادامه  در  وی  شود.  می 
شهروندان در 1۲ بوستان منتخب منطقه از تاریخ 9 
اسفند آغاز و تا 15 ماه جاری ادامه خواهد شد.معلم 
با اشاره به کاشت نهال در منازل شهروندان گفت: 
در این راستا شهروندان می توانند تا ۲5 اسفندماه 
با تماس با سامانه 137 درخواست کاشت نهال در 
معاون  این سامانه مطرح کنند.  با  را  منازل خود 
خدمات شهری و محیط زیست منطقه 4 با اشاره 
به ویژه برنامه های این جشن افزود: علاوه بر اهدای 
نهال و آموزش کاشت در منازل، با ویژه برنامه هایی 
در مدارس و اجرای تائرهای شاد و موزیکال و برنامه 
های مفرح میزبان دانش آموزان و خانواده های آنها 
خواهیم بود.معلم در پایان افزود: اهدای نهال های 
رایگان بین شهروندان علاقمند و کاشت نهال ها در 
منازل ایشان طرحی است که از زمستان آغاز و در 

طرح استقبال از بهار نیز ادامه خواهد داشت.

با حضور 196 ورزشکار انجام شد؛
برگزاری اختتامیه مسابقات والیبال جام 

چهل سالگی انقلاب در منطقه 15
اختتامیه مسابقات والیبال آزاد بانوان ویژه جام 
چهل سالگی انقلاب در منطقه 15 برگزار و تیم 
کرج غرب موفق به کسب مقام نخست این دوره 

از مسابقات شد.
به گزارش امتیاز، اکبر مختاری معاون امور 
اجتماعی فرهنگی منطقه با اعلام این خبر گفت: 
این دوره از رقابت ها با حضور 196 ورزشکار در 
قالب 14 تیم آزاد در رده سنی بزرگسالان از تهران 
و حومه برگزار شد و در پایان تیم های کرج غرب، 
صبا شهر و فرهان تهران به ترتیب  موفق به کسب 
با  افزود: در مراسمی  تا سوم شدند.وی  اول  مقام 
حضور قائم مقام منطقه از سه تیم برتر با اهدای 
جام، لوح و جوایز نقدی تقدیر شد. مختاری با اشاره 
به ویژگی های این دوره از مسابقات گفت: قضاوت 
این مسابقات بر عهده داوران فدراسیون بود.معاون 
مسابقه  برگزاری  به  منطقه  فرهنگی  و  اجتماعی 
چهارجانبه والیبال بانوان به مناسبت گرامیداشت 
روز زن اشاره کرد و افزود: با حضور سه تیم منطقه 
ای و تیمی متشکل از پیشکسوتان والیبال بانوان 
این مسابقه برگزار شد که تیم والیبال بانوان منطقه 

به مقام برتری دست یافت.

اجرای طرح رفع نا ایمنی ها در اماکن 
پرخطر و با حساسیت بالا در منطقه 7

شهردار منطقه 7 از اجرای دستورالعمل رفع 
ناایمنی ها در اماکن پرخطر و با حساسیت بالا در 

سطح این منطقه خبر داد.
به گزارش امتیاز، سمیه حاجوی با اعلام این 
مطلب افزود: از نیمه فروردین ماه سال جاری حسب 
دستورالعمل صادره از سوی مدیریت ارشد شهرداری 
و  موجود  های  حساسیت  و  اهمیت  بدلیل  تهران، 
همچنین پیگیری های مستمر و مداوم سازمان آتش 
نشانی، رفع ناایمنی ها در اماکن پرخطر و با حساسیت 
بالا در دستور کار مناطق ۲۲گانه قرار گرفت. وی با 
منطقه،  ساختمان  ایمنی  کمیته  تشکیل  به  اشاره 
عنوان کرد: در این راستا جلسات مشترک کارشناسی 
بسیاری با حضور مدیران و کارشناسان فنی منطقه و 
سازمان آتش نشانی برگزار و مسائل مربوط به اماکن 
پرخطر و نا ایمن مورد بحث و بررسی قرار گرفت. 
به گفته شهردار منطقه 7، صدور تعداد 496 مورد 
ابلاغیه، اخطاریه و دستورالعمل ایمنی آتش نشانی 
ابلاغ به گروه  برابر ضوابط حقوقی و  اماکن پرخطر 
مالکین، پیگیری امورات ایمنی مصلی امام خمینی 
)ره( در برگزاری مراسم های مذهبی با ابعاد وسیع، 
پیگیری و اجرای 61 مورد دستورالعمل ایمنی بهره 
برداری موقت در ساختمان های ستادی شهرداری 
منطقه 7، سرای محلات و زمانبندی جهت تحقق 
منطقه  این  اقدامات  از  بخشی  تنها  نهایی  اهداف 
بوده است. حاجوی خاطرنشان کرد: برگزاری جلسه 
و نشست تعاملی با رویکرد تفهیم مسائل ایمنی 5 
سینما، 159 مورد مدرسه و ابلاغ 7۲ مورد توصیه نامه 
های مناسبتی مساجد سطح منطقه در جهت ارتقاء 
بهبود ایمنی اماکن مذکور از دیگر اقداماتی است که 
توسط منطقه به منظور اجرای طرح رفع نا ایمنی ها 

در اماکن پرخطر و با حساسیت بالا اجرا شد.

شکایت شهرداري منطقه 11 به علت 
تخریب شبانه مدرسه واجد ارزش 

ایرواني در خیابان شهریار
شهرداری منطقه 11 تهران و سازمان میراث 
در  ایروانی  مدرسه  ساختمان  مالک  از  فرهنگی 
خیابان استاد شهریار که جزو آثار ارزشمند تاریخی 
محسوب می شده؛ به دلیل تخریب شبانه و بدون 

اجازه شکایت کرده است.
معاون  آبادی  محمد شهر  امتیاز،  به گزارش 
شهرسازی و معماری شهرداری منطقه 11 در این 
حقوقی  اداره  و  قضایی  مراجع  طریق  از  گفت:  باره 
ساختمانی  مالک  از  فرهنگي  میراث  و  منطقه11 
در پهنه رودکی که با توجه به نامه سازمان میراث 
فرهنگی جزو بناهای ارزشمند محسوب می شده؛ به 
نداشتن  رعایت مقررات ملی ساختمان،  دلیل عدم 
و  ذیصلاح  ناظر  مهندس  نداشتن  ساخت،  پروانه 
صورت  به  شهرداری  اجازه  بدون  که  ملک  تخریب 
شبانه انجام شده؛ شکایت کردیم. به گفته شهر آبادی 
مالک این ملک ارزشمند که در پهنه فرهنگ و هنر 
رودکی واقع شده است؛ چندی پیش با مراجعه به 
شهرداری پیگیر دریافت مجوز تخریب و نوسازی بوده 
که با توجه به نامه سازمان میراث فرهنگی مبنی بر 
این که ملک واجد ارزش میراثی است ؛ از صدور پروانه 
ساخت برای شروع عملیات ساختمانی جلوگیری شد.

معاون کل وزارت بهداشت:

۴۲۰ هزار نفر در کشور با هزینه های کمرشکن سلامت فقیر شده اند

معاون کل وزارت بهداشت گفت: کمتر از 4۲0 
هزینه های  از  ناشی  فقر  دچار  کشور  در  نفر  هزار 

کمرشکن سلامت هستند.
ایرج حریرچی، در شانزدهمین مجمع خیرین 
موسسه خیریه امدادگران عاشورایی، اظهار داشت: 
روزانه 650 هزار مراجعه در مراکز بهداشتی شهری 
 GDP از  و روستایی می شود و حدود 8 درصد 
به  یابد  می  اختصاص  درمان  و  بهداشت  حوزه  به 
عبارت دیگر از هر 1۲ تومانی که ایرانی ها هزینه 
می کنند یا برای آنها هزینه می شود، یک تومان 
به حوزه بهداشت و درمان اختصاص پیدا می کند 

و در دنیا، مجموع هزینه های نظامی و انرژی کمتر 
از بخش سلامت است.

 95 سال  قیمت  اساس  بر  کرد:  تصریح  وی 
های  بخش  در  تومان  میلیارد  هزار   115 حدود 
هر  و  شود  می  هزینه  سلامت  خصوصی  و  دولتی 
ایرانی حداقل یکبار در ماه به نظام سلامت مراجعه 
موسسات  و  خیرین  شدن  وارد  بنابراین  کند  می 
و  خیر  منشا  تواند  می  سلامت،  حوزه  به  خیریه 

برکات زیادی برای مردم باشد.
معاون کل وزارت بهداشت تاکید کرد: مردم 
از ما چیز زیادی نمی خواهند اول تامین سلامت 
و بعد احترام و حفظ کرامت انسانی می خواهند 
البته در این حوزه مشکلاتی داریم و در برخی از 
تخت  شماره  با  را  بیماران  متاسفانه  بیمارستانها 
باید  رویه  این  که  شناسند  می  بیماری  نوع  یا 
سلامت  برای  خیریه  امور  در  البته  شود  اصلاح 

به کشورهای غربی، عقب هستیم. نسبت 
بیماری  های  هزینه  اینکه  بیان  با  حریرچی 
های  هزینه  دچار  را  مردم  است  ممکن  دنیا  در 
برابر  از مردم در  باید  افزود:  کمرشکن و فقر کند، 
هزینه های کمرشکن سلامت محافظت کنیم البته 
کشور  در  هزار   600 حدود  گذشته  های  سال  در 
سلامت  کمرشکن  های  هزینه  از  ناشی  فقر  دچار 
شده بودند که در حال حاضر به کمتر از 4۲0 هزار 
نفر کاهش یافته اما یک مورد از آن هم برای نظام 
اسلامی، صورت خوشی  نظام جمهوری  و  سلامت 

ندارد.
وی در ادامه اظهار داشت: بعضی از خیریه 
برای هزینه  اولویت گذاری  و  ها در هزینه کرد 
از  برخی  و  هستند  مشکل  دچار  منابع،  کرد 
برای  لوکس  و  شیک  کارهای  انجام  به  آنها 
کارهای  اما  دارند  علاقه  جامعه  مرفه  اقشار 

ترین  محروم  و  فقیرترین  برای  باید  خیریه 
شود. انجام  نیازها  اولین  و  افراد 

کرد:  اضافه  بهداشت  وزارت  کل  معاون 
عمر  یکسال  ازای  به  که  معتقدند  اقتصاد  علمای 
با کیفیت، مجاز هستیم تا حدود یک برابر درآمد 
هزینه  است  دلار   5۲00 حدود  که  کشور  سرانه 
نیم  عدد  تایلند  مانند  کشورها  برخی  البته  کنیم 
برخی  در  متاسفانه  اند.  داده  قرار  مبنا  را  برابر 
را  عمر  طول  و  کیفیت  بالا  های  هزینه  موارد 

بخشد. نمی  بهبود 
حریرچی در پایان یادآور شد: سال آینده یکی 
از سخت ترین سالها برای کشور است و ما قدردان 
خیرین و موسسات خیریه و نهادها هستیم که به 
سلامت مردم کمک می و امیدواری و رضایتمندی 
اسلامی  نظام جمهوری  ارتقای  به  تواند  می  مردم 

ایران کمک کند.
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